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Vraag Antwoord

Maakt het college jaarlijks een berekening om vast te stellen of de tarieven voor 
leges kostendekkend zijn? Of wordt alleen inflatiecorrectie toegepast en/of worden 
de tarieven aangepast naar aanleiding van inschattingen?

Nee, dat wordt niet elk jaar gedaan. De komende paar jaar worden de tarieven 
aangepast naar aanleiding van (nieuwe) inzichten vanuit de Omgevingswet en de 
ontwikkeling van de inflatie. Aan de hand van monitoring willen we de komende tijd 
een beter beeld krijgen van de tijdsbesteding per vergunning en de totale kosten. We 
streven naar 100% kostendekkendheid.

Worden de overheadkosten voor 100% in de tarieven van de leges meegenomen?  De overheadkosten zijn voor 100% verwerkt in het uurtarief dat wordt gebruikt de 
berekening van de leges.

Worden er geen leges geheven voor het verstrekken van een Verklaring omtrent 
het gedrag? Zo nee, wat is de reden hiervan?

Er worden wel leges geheven. Zie artikel 1.25 Overige publiekszaken.

BIZ-subsidie: komt het voor dat de BIZ-subsidie jaarlijks niet geheel wordt besteed 
en dat het restant doorgeschoven wordt naar een volgens jaar?

Het komt wel eens voor dat het niet bestede deel wordt doorgeschoven. Eerder dit 
jaar is die mogelijkheid ook formeel bekrachtigd.

BIZ heffing; wat is de reden dat er geen belasting wordt geheven over 
winkelbedrijven gelegen aan de Parallelweg en de Laan van Hoevelaar?

Het BIZ-gebied is bepaald in de verordening, 1 keer in de 5 jaar kan het BIZ-gebied 
(waar de BIZ wordt geheven) bij een aanpassing van de verordening worden 
aangepast. In het BIZ-gebied tot en met 2024 zijn deze winkelbedrijven niet 
opgenomen. In het huidige BIZ-gebied liggen echter ook niet-winkel bedrijven. Het 
komende jaar wordt de BIZ en dus ook het gebied geëvalueerd, ten behoeve van een 
volgende periode van 5 jaar (vanaf 2025).


